
Gemeente

oosenR
{-

(D
(D

.D
daal

IEUYI'E
t

Datum 20 september 2QL6

Onderwerp Weerstandscapaciteit

Betreft het een

raadsvoorstel/raadsmededeling in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Wethouders Theunis

Schriftelijke vraag

De afgelopen jaren hebben wij het onderwerp weerstandscapaciteit op de politieke agenda
gekregen en gehouden. Recent hebben wij aangetoond dat de weerstandscapaciteit structureel veel
te hoog is geworden. Er liggen miljoenen euro's als dood kapitaal te verpieteren in het Stadskantoor.
Keer op keer blijven wij er op hameren dat de focus van het bestuur op financieel management ten
koste gaat van maatschappelijk management. Oftewel veel gemeentel'rjke kerntaken zoals het
aanpakken van onderhoud en beheer van grijs en groen (de bekende scheve stoeptegel en het
onkruid o.a.) laten zeer te wensen over.

Tijdens vele debatten blijft de coalitie en het college wegduiken voor deze ernstige nalatigheid in het
openbaar bestuur terwijl onze inwoners steeds harder en vaker klagen, terecht! Wethouder
financiën blijft er iedere keer op hameren dat er geen geld is. Wij snappen hier steeds minder van en

vooral zijn wij verbaasd dat volgens onze bronnen er nu op verzoek van dezelfde wethouder wel aan

een plan wordt gewerkt om precies te doen wat de Nieuwe Democraten al vele jaren roepen en dat
is het verlagen van de weerstandscapaciteit en de daardoor vrijkomende vele miljoenen euro's te
gaan uitgeven.

Het plan dat in de maak zou zijn, betekent dus dat er bij de komende behandeling van de Begroting
2Ot7 er plotseling ruimte is voor vele miljoenen euro's aan investeringen in de Roosendaalse
samenleving. Laat 2OL7 nou net het jaar zijn voor de gemeenteraadsverkiezingen 2018. Dit college
gaat dus verkiezingscampagne voeren met het belastinggeld van onze inwoners. Wij vinden dat een
gotspe!

Columnist Franka van der Rijt wees in haar analyse over de "mannetjesputters vinden elkaar"
terecht op het gevaar van zelfingenomenheid van de coalitie en het college dat ze toch wel altijd hun
zin krijgen. Het zou mooi zijn als er een meer "samenbindend en dienend" bestuur gaat komen dat
stopt met alles naar zich toe te trekken.

Wij hebben de volgende vragen

L. Bent u het met de kennis van nu alsnog eens met de Nieuwe Democraten dat de

weerstandscapaciteit veel te hoog is en dat er miljoenen euro's beschikbaar zijn om te
besteden in de stad, haar dorpen en buurten, waarom?



2. ls het juist dat er ambtelijk en bestuurlijk gewerkt wordt aan een voorstel om de
weerstandscapaciteit te verlagen en de daardoor vrijkomende miljoenen euro's te gaan

uitgeven, hoezo?

3. ls het juist dat er bij de stukken voor de Begroting2OTT miljoenen euro's beschikbaar komen
en dat in overleg met de coalitiepartijen nu al onderhandeld wordt over de besteding
hiervan, hoezo?

4. Vindt u het geen tijd worden dat in het belang van Roosendaal er gewoon met alle partijen
moet worden samengewerkt en dat het coalitiebelang en collegebelang eigenlijk hieraan
ondergeschikt moeten zijn, waarom?

Met vriendelijke groet,
Ton Schijvenaars, Nieuwe Democraten

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

L. Nee, de hoogte van de weerstandsratio zegt niets over eventuele vrije ruimte binnen de

begroting. Onder elke bestemmingsreserve liggen plannen. Voor het uitvoeren van deze

plannen worden uitnamen gedaan uit die bestemmingsreserves.

Nee

Nee

Ja, dit is de inzet van het bestuursakkoord

Hoogachtend,

Het cotlege van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,
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Toine Theunis,

Wethouder Financiën


